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Protokół Nr XLI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 30 grudnia 2021 r. 
 

 
 
Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 12.50. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Marek Goździewski – Burmistrz Miasta i Gminy 
Klimontów, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Miasta i Gminy, kierownicy 
jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, mieszkańcy gminy jak listy obecności 
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XLI/288/2021 do Nr XLI/300/2021 w głosowaniu 
jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Głosowanie uchwał odbyło się za pomocą urządzeń umożliwiających 
sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.  

Imienne wykazy głosowań radnych są załącznikami do niniejszego protokołu.  

Radni nieobecni usprawiedliwieni: Andrzej Ciach, Jerzy Cukrowski, Rafał Król. 

Protokołowała: xxxx xxxx, inspektor. 

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XLI sesji Rady 
Miejskiej. Serdecznie powitał panie i panów radnych, powitał pana Burmistrza 
Marka Goździewskiego, panią Skarbnik Annę Sobolewską, panią inspektor, służby 
techniczne obsługujące dzisiejszą sesję, panie i panów sołtysów wszystkich 
miejscowości, dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych Miasta 
i gminy Klimontów oraz gości, którzy przybyli na sesję oraz osoby, którzy oglądają 
dzisiejszą sesję przez internet. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest 
quorum, bo obecnych na sesji jest 11 radnych, 4 radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych. Podejmowane dzisiaj uchwały będą mieć moc prawną.  

Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu.  

Następnie pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad 
sesji. Po jego odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do 
proponowanego porządku obrad. Uwag i propozycji do porządku obrad nie 
wniesiono.  
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Pan Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod głosowanie. Za: 11. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został 
przyjęty. 

 

Porządek obrad sesji 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

a. zgłaszanie propozycji do porządku obrad 
b. przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesyjnym. 
5. Zmiany w budżecie gminy na 2021 r.  
6. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2021 – 2035. 
7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Klimontów na 

lata 2022 – 2038. 
a. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
b. Opinie Komisji Rady 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Klimontów na 2022 rok. 
a. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu 
b. Opinie Komisji Rady, w tym opinia Komisji Budżetu, Finansów i 

Majątku Gminy 
c. Dyskusja  
d. Głosowanie  

9. Określenie stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 
budżetowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej. 
11. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Klimontów.  
12. Ustalenie wysokości miesięcznych diet dla radnych. 
13. Ustalenie zasad przyznawania diet sołtysom i zwrotu kosztów podróżny 

służbowej. 
14. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr VI/40/15 Rady Gminy w 

Klimontowie z dnia 20 lutego 2015 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 
Klimontów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów.  

15. Zapewnienie uruchomienia linii autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej na terenie gminy w ramach „Funduszu rozwoju 
przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 
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16. Zarządzenie wyboru sołtysa w Byszowie.  
17. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej na 2022 r.  
18. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2021 r.  
19. Sprawozdanie z prac Komisji Rady w 2021 r.  
20. Wnioski, zapytania, informacje.  
21. Odpowiedzi na wnioski, zapytania, informacje.  
22. Zakończenie obrad sesji. 

 
Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady wyraził przekonanie, że każdy z radnych zapoznał  się 
z protokołem. Zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołu spisanego z obrad 
poprzedniej sesji, która odbyła się 30 listopada 2021 r. Uwag nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół. Powiedział, że na 
sali jest już 11 radnych.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokół został przyjęty. 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

Pan Burmistrz Goździewski złożył sprawozdanie z działalności w okresie między 
sesyjnym.  

 Rozpoczęto prace przy modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie 
gminy Klimontów. Duża umowa na energooszczędne oświetlenie. 
Uzyskano uzgodnienie dokumentacji z Rejonem Energetycznym, co 
pozwoli na rozpoczęcie realizacji zadania w miejscowościach 
Adamczowice, Byszów, Borek Klimontowski, Beradz, Dziewków i Górki. 
Koszt całkowity zadania 1 838 000 zł, dofinansowanie 1200 000 zł. Termin  
realizacji przesunął się w związku z tym, że przeciągały się uzgodnienia 
różnego rodzaju do 31 maja, a wykonanie jest bodajże do końca marca . 

 Zakończono uzupełnienie oświetlenia drogowego - roboty montażowe w 
miejscowościach Nawodzice, Szymanowice Górne, Kroblice. 
Zamontowano 13 sztuk opraw, posadowiono 9 słupów, przewody, linie 
kablowe, szafki sterujące. Koszt całego zadania wynosi 83 185 zł. Firma z 
Gorzyc wykonywała to zadanie. W trakcie realizacji jest uzupełnienie 
oświetlenia drogowego - roboty montażowe w m. Konary – Kolonia. 
Zakres obejmował 6 szt. ledów, 6 słupów, szafa sterownicza, linie 
napowietrzne. Kost 27 921 zł. Firma zaczęła już prace.  

 Zakończono prace przy opracowywaniu koncepcji projektowej projektu 
rozbudowy zaplecza sanitarnego – szatniowego LKS „Klimontowianka” z 
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zagospodarowaniem terenu. Koszt koncepcji projektu wyniósł 19 800 zł. 
Pracownia projektowa z Połańca to wykonywała. W dniu 22 grudnia 
została złożony wniosek do Starostwa o wydanie pozwolenia na budowę 
tej inwestycji.  

 30 listopada Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury złożył wniosek o 
dofinansowanie zadania ze środków Ministerstwa Kultury pod nazwą 
„Mobilna scena – nowa jakość, nowe możliwości”. Projekt będzie polegał 
na zakupie mobilnej sceny, oświetlenia i nagłośnienia. Wartość zadania 
całkowita 333 000 zł, dofinansowanie 249 404 zł, wkład własny 83 000 zł. 
Pewnie ten wniosek będzie uzupełniany pod względem formalnym.  

 Sprawy drogowe. Zakończono wszystkie planowane na rok 2021 
inwestycje drogowe. Tych inwestycji drogowych w 2021 r. było 14, w tym 
12 było z Funduszu Dróg Samorządowych , 1 inwestycja z budżetu państwa 
na usuwanie klęsk żywiołowych i 1 inwestycja dofinansowania z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych – droga w m. Dziewków. Razem udało się 
wyremontować 9,230 km. Całe zadanie na drogi kosztowało 5 523 000 zł. 
Dofinansowanie otrzymaliśmy z Funduszu Dróg Samorządowych, z 
budżetu województwa, z budżetu Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 
4156 000 zł. Wkład własny do tych inwestycji wyniósł 1 300 000 zł.  

 Uzyskaliśmy decyzję zezwalającą na realizację inwestycji drogowych ul. 
Siostry Heleny Herman, rozbudowa drogi gminnej Konary – Kujawy. Droga 
Konary – Kujawy jest bodajże na liście rezerwowej. Droga ul. Siostry 
Heleny Herman – na razie nie udało się zakwalifikować, w kolejnych 
naborach będziemy aplikować. Jest jeszcze ten łącznik od ul. Ogrodowej 
do ulicy za cmentarzem, do remontu ul. Krakowska i ul. Nikisiołki. Wnioski 
są poskładane na rok przyszły, żeby uzyskać na nie jakieś dofinansowanie.  

 W dniu 3 grudnia wykonawcy przekazali konkretne dokumentacje z 
decyzjami na rozbudowę drogi Szymanowice Dolne – Kamień. Droga 
zridowska. Ta droga była procedowana 3 lata. Drogę Borek Klimontowski 
– Kępie – Byszów mamy na liście rezerwowej. Rozbudowa drogi Rogacz – 
Byszówka też jest na liście rezerwowej. 

 Trwa opracowanie dokumentacji projektowej do zadań przewidzianych do 
realizacji w 2022 r. w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. Tych dróg 
mamy 9. Umowy zostały podpisane i złożone zostały wnioski o wydanie 
decyzji z zridu. Drogi: Szymanowice Dolne – wysypisko, Przybysławice – 
Adamczowice, Szymanowice Górne przez wieś II etap, Beradz – Łownica. 
Do rozbudowy drogi wewnętrznej w m. Krobielice złożono wniosek o 
udzielenie pozwolenia wodno – prawnego, dokończenie drogi w 
Krobielicach od ujęcia wody ok. 1 km. Dokumentacja jest prawie na 
ukończeniu. Do rozbudowy drogi gminnej Nowa Wieś – Julianów oraz 
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Beradz – Płaczkowice wykonano mapy, pozwolenia wodno –prawne są i 
do uzyskania pozwolenia zridu i do wykonawstwa w roku następnym są. 
Trwa opracowanie dokumentacji rozbudowy drogi gminnej Nawodzice – 
Wólka Gieraszowska, Nawodzice przez wieś, ul. Ogrodowa, Konary – 
Kolonia – Łazy.  

 W miesiącu grudniu zakupiono w ramach funduszu soleckiego tablice 
informacyjne, które były składane w ramach funduszu w m. Borek 
Klimontowski,  Kępie, Nowa Wieś, Olbierzowice, Pokrzywianka, Węgrce 
Szlacheckie, Zakrzów. Postanowiliśmy, że tabliczki kupimy sami, bo jak 
ogłosiliśmy przetarg to okazało się, że kwota kilkakrotnie przekraczała te 
pieniądze przeznaczone ten cel w funduszu. Postanowiliśmy, że kupione 
zostaną same tabliczki, a grupa interwencyjna będzie montować 
systematycznie. Słupki zostaną dokupione. Zakupiono jeszcze próg 
zwalniający na Góry Pęchowskie, lustro drogowe.  

 Sprawa obwodnicy. Dzwoniłem we wtorek do Świętokrzyskiego Zarządu 
Dróg Wojewódzkich, rozmawiałem z dyrektorem naczelnym panem 
Wroną i poinformował mnie, że odbiór tej dokumentacji projektowej ma 
być do końca pierwszego kwartału roku następnego. Miało być do końca 
roku, ale przeciągnęły się różne uzgodnienia w Wodach Polskich, z 
Zakładem Energetycznym. Do końca drugiego kwartału ma być decyzja 
zridowska. Koło półrocza będzie pozwolenie na budowę obwodnicy. 
Podobna sytuacja ma być na ul. Sandomierskiej. Ulicę Sandomierską na 
wysokości od drogi krajowej nr 9 w stronę Adamczowic wykonuje również 
Zarząd Dróg Wojewódzkich. Były problemy z wykonawcą, była zmiana 
firmy, był wypadek, wszystko się przeciągało. Były trudności z przejazdem, 
z przechodzeniem. Położona została pierwsza warstwa asfaltu i jak tylko 
pogoda pozwoli to firma będzie się starała kończyć te inwestycję. Zarząd 
musiał przedłużyć umowę na wykonanie tej drogi.  

 W grudniu odebrane zostały prace konserwatorskie zabytkowego krzyża 
na skraju ul. Osieckiej i ul. Żeromskiego. Odtworzono inskrypcję, cały krzyż. 
Wartość tych robót wyniosła 8 030 zł.  

 Dzisiaj podpisałem umowę na remont świetlicy w m. Byszów. Umowa 
podpisana jest z panem Marszałkiem na rozbudowę i wyposażenie obiektu 
kultury w m. Byszów na kwotę 354 417,18 zł. Dofinansowanie od pana 
Marszałka jest w kwocie 225 000 zł. W ramach inwestycji będzie wykonany 
remont budynku, droga, plac manewrowy, chodnik, instalacja 
fotowoltaniczna.  

 Zakupiono ciężki samochód ratowniczo – gaśniczy volvo do straży w 
Klimontowie za kwotę 1 140 000 zł. Dotacja z gminy została przekazana 
zgodnie z uchwałą Rady w kwocie 340 000 zł, dotacja od Wojewody w 
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kwocie 400 000 zł. Czekamy na pieniądze w kwocie 400 000 zł z Komendy 
Głównej Straży Pożarnej z firm ubezpieczeniowych. Wystawiona jest już 
faktura. Samochód niebawem przyjedzie, mają tam jeszcze domontować 
niektóre elementy, które zażyczyła sobie straż z Klimontowa. To wielka 
inwestycja, największa w województwie i olbrzymie wyróżnienie dla 
strażaków.  

 Sprawy bieżące. Udekorowaliśmy świątecznie Klimontów. Myślę, że z 
wyprzedaży dokupimy kolejne elementy oświetlenia na ul. Krakowską, 
Mały Rynek. To są duże pieniądze, a z wyprzedaży są 2/3 oszczędności.  

 Wyremontowana został część elewacji w Węgrcach przed mrozami. 
Ptactwo tę elewację zniszczyło, więc było piankowanie, siatka, struktura 
położona na takich pasach. Została do wymalowania podłoga, ale to już w 
następnym roku. 

 Przygotowaliśmy teren pod utwardzenie w Rybnicy i w Płaczkowicach pod 
kontenery. Ustabilizowano krawężnik w Rybnicy. Kontenery zostaną 
zakupione początkiem 2022 r.  

 Realizowano przecinkę krzaków w Nawodzicach wąwóz i przy drodze 
Kępie – Borek, zostało zamontowano ogrodzenie w Śniekozach, 
zamontowane krawężniki przy drodze w Zakrzowie, pouzupełnialiśmy 
ubytki w Rogaczu, zakupiono blachę do Ułanowic na dokończenie 
przystanka. I codzienne prace grupy - sprzątanie, odśnieżanie, sypanie 
piaskiem. Piaskarki chodzą, zakład komunalny cały czas na bieżąco mam 
nadzieję wszystkie te zgłoszenia realizuje. Zima nie jest łatwym okresem, 
również budżetowym. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Burmistrzowi za złożenie 
sprawozdania. Podsumowując sprawozdanie powiedział, że inwestycje, 
inwestycje i jeszcze raz inwestycje w gminie i należą się panu Burmistrzowi słowa 
uznania za te wszystkie inwestycje, wykonane prace.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Gminy jednogłośnie 
pozytywnie opiniuje zmiany w budżecie gminy jak i wiążące się z nią zmiany w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury również 
pozytywnie opiniuje zarówno zmiany w budżecie gminy jak i zmiany w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
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Pan radny Borycki – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje obydwie uchwały.  

Po wysłuchaniu opinii Komisji pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni 
wnoszą uwagi, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/288/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 

r. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 6 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Komisje wypowiedziały się 
na ten temat w poprzednim punkcie. Następnie zapytał czy radni wnoszą uwagi, 
zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/289/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2021-2035. Uchwała jest załącznikiem do 
protokołu.  

 

Do punktu 7 porządku obrad sesji 

a).Pan Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr 147/2021 VI Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 26 listopada 
2021 r. w sprawie opinii o Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 
Klimontów na lata 2022-2038. 

Opinia ta jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

b).Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po zapoznaniu się z projektem uchwały, 
opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej i po dyskusji jednogłośnie pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych podobnie jak Komisja 
Budżetowa jest za uchwaleniem Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Klimontów na lata 2022-2038. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący Rady poprosił pana radnego Gwizdonia, 
Wiceprzewodniczącego Rady o zapoznanie z projektem uchwały.  

Pan radny Gwizdoń odczytał projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował za zapoznanie z projektem uchwały, 
zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań 
nie zgłoszono. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 11, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/290/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Klimontów na lata 2022-2038. Uchwała jest załącznikiem do 
protokołu.  

Po realizacji tego punktu zwiększyła się liczba radnych uczestniczących w sesji z 
11 na 12 osób (na sesje przybył pan radny Rębacz).  

 

Do punktu 8 porządku obrad sesji 

a).Pani Skarbnik Sobolewska odczytała uchwałę Nr 145/2021 VI Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o 
projekcie budżetu Miasta i Gminy Klimontów na 2022 rok. Następnie 
przedstawiła projekt budżetu gminy na 2022 r.  

Opinia RO jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

b).Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa po zapoznaniu się z opinią Regionalnej 
Izby Obrachunkowej, po zapoznaniu się z projektem budżetu, po dyskusji z 
udziałem pani Skarbnik i pana Zastępcy Burmistrza, zapoznaniu się opiniami 
Komisji – pozytywnie jednogłośnie opiniuje przyjęcie budżetu miasta i gminy na 
2022 r.  

Pani radna Cichoń – Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie poparła 
uchwalenie budżetu.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna również jednogłośnie poparła budżet.  

c).Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie wziął udziału, 
więc dyskusję zamknął.  

d).Pan Przewodniczący Rady powiedział, że nie będzie czytał projektu uchwały, 
ponieważ pani Skarbnik przedstawiła kwoty budżetu. Poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/291/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

gminy Klimontów na 2022 r. Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

Pan Przewodniczący Rady pogratulował panu Burmistrzowi przyjęcia budżetu i 
życzył jego realizacji w 100 %.  

Pan Burmistrz Goździewski podziękował za przyjęcie budżetu na 2022 r. Duży 
budżet, dużo pracy, 35 000 000 zł wydatków na inwestycje. Wyraził nadzieję, że 
w każdym sołectwie będzie realizowana jakaś inwestycja: wodociągi, 
termomodernizacja, inwestycje w kulturę. Powiedział, że to nie jest ostateczny 
kształt budżetu, bo za chwilę trzeba będzie zrobić sesję, żeby wprowadzić kolejne 
środki. Wyraził nadzieję, że budżet zostanie zakończony w granicach 80 000 000 
zł. Podziękował za jednomyślność i życzył wszystkim i sobie realizacji budżetu. 
Podziękował pani Skarbnik za prace nad projektem budżetu.  

 

Do punktu 9 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym 
temacie. Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Poddał projekt uchwały pod 
głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/292/2021 w sprawie określenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Klimontów. 

Uchwała jest załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 10 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały.  
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Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna również jednogłośnie pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos odnośnie 
projektu uchwały. Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. Poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/293/2021 w sprawie opłaty targowej. Uchwała jest 
załącznikiem do protokołu.  

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji 

Na prośbą pana Przewodniczącego Rady projekt uchwały odczytał pan radny 

Gwizdoń, Wiceprzewodniczący Rady.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna również pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos odnośnie 
projektu uchwały. Głos zabrał pan radny Lipiec.  

Pan radny Lipiec powiedział, że na posiedzeniach Komisji, które odbyły się dzień 
przed sesją, pani „Skarbnik i pan zastępca Burmistrza przedstawili informację, że 
przez te lata kiedy pan Goździewski jest Burmistrzem, a wcześniej jako Wójt 
pozyskał do budżetu 44 000 000 zł środków z zewnątrz. Z perspektywy czasu 
stwierdzić należy, ze żaden z poprzednich wójtów takich pieniędzy dla budżetu 
nie pozyskał.  

Nikt więcej nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/294/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Klimontów. Uchwała jest załącznikiem do 
protokołu.  
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Do punktu 12 porządku obrad sesji 

Na prośbą pana Przewodniczącego Rady projekt uchwały po naniesieniu 
autopoprawki przez pana Burmistrza odczytał pan radny Lipiec, 

Wiceprzewodniczący Rady.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna negatywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać głos odnośnie 
projektu uchwały. Nikt nie wniósł o udzielenie głosu.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 8, przeciwko: 3, wstrzymało się: 1.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/295/2021 w sprawie ustalenia wysokości miesięcznych 

diet dla radnych. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. 

 

Do punktu 13 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu panu Burmistrzowi.  

Pan Burmistrz Goździewski powiedział, że w związku z tym, że propozycje były 
już dyskutowane na posiedzeniach Komisji, przed sesją miał jeszcze delegację 
sołtysów i po konsultacjach z panią Skarbnik zgłosił autopoprawkę do projektu 
uchwały polegającą na podniesieniu wysokości proponowanej diety dla sołtysów 
z kwoty 240 zł do kwoty 300 zł miesięcznie.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi, zapytania. Zapytań i 
uwag nie zgłoszono.  

Poddał autopoprawkę pana Burmistrza pod głosowanie. Za: 12. Autopoprawka 
została przyjęta.  

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały z naniesioną autopoprawką, 
a następnie poddał pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/296/2021 w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom 

i zwrotu kosztów podróży służbowej. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. 
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Po realizacji tego punktu pan Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy 
w obradach sesji.  

Po przerwie obrady wznowił.  

 

Do punktu 14 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Na Komisji Budżetowej nie było żadnych uwag do projektu 
uchwały.  

Pani radna Cichoń – Na Komisji Społecznej również nie było żadnych uwag.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wniosła uwag. 

Pan przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chce zabrać głos odnośnie projektu 
uchwały. Nikt nie zabrał głosu. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/297/2021 w sprawie zmian w uchwale Nr VI/40/15 

Rady Gminy w Klimontowie z dnia 20 lutego 2015 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Klimontów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów. Uchwała jest załącznikiem do 
protokołu. 

 

Do punktu 15 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Na Komisji Budżetowej nie było żadnych uwag do treści 
uchwały.  

Pani radna Cichoń – Na Komisji Społecznej również nie było żadnych uwag.  

Pan radny Borycki – Komisja Rolna nie wniosła uwag. 

Pan przewodniczący Rady zapytał czy są zapytania do projektu uchwały. Głos 
zabrał pan Burmistrz Goździewski.  

Pan Burmistrz Goździewski wyjaśnił, że do Wojewody Świętokrzyskiego został 
złożony wniosek dotyczący funduszu rozwoju przewozów autobusowych. W tym 
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roku mieliśmy 8 linii. Na przyszły rok postanowiliśmy, że zmodernizujemy trochę 
te przejazdy w formie takich pętli, żeby autobus mógł objechać więcej 
miejscowości, bo były zgłoszenia z kilku miejscowości, gdzie autobus nie 
dojeżdżał m.in. Wilkowice, Byszówka dodatkowa pętla, Ułanowice. Po 
uwzględniane zostały te linie autobusowe, dopisano je do wniosku, tylko zostało 
to zrobione w formie takich pętli. Budżet tego zadania jest dosyć spory, ponad 
200 000 zł i wkład własny ok. 40 000 zł z VATem. Z tym wiąże się ta poprzednia 
uchwała – trzeba było dopisać kilka przystanków z tych miejsc, gdzie byśmy 
chcieli, żeby działały.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował za wyjaśnienia i poddał projekt uchwały 
pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/298/2021 w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Klimontów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o 

charakterze użyteczności publicznej”. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. 

 

Do punktu 16 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał pod 
głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/299/2021 w sprawie zarządzenia wyboru sołtysa w 

Byszowie. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. 

 

Do punktu 17 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Powiedział, że każdy z 
radnych otrzymał plan pracy, więc nie będzie czytał załącznika. Jest on też 
dostępny na stronie internetowej.  

Opinie Komisji Rady: 

Pan radny Mucha – Komisja Budżetowa zapoznała się z planem pracy Rady 
Miejskiej i nie wniosła uwag. 

Pani radna Cichoń – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Borycki – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 
uchwały. Nikt nie zabrał głosu. Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
podjęła uchwałę Nr XLI/300/2021 w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na 

2022 r. Uchwała jest załącznikiem do protokołu. 

 

Do punktu 18 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady 
Miejskiej za 2021 r.  

Następnie zapytał czy radni wnoszą zapytania, uwagi do sprawozdania. Uwag i 
zapytań nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie zapisem do 
protokołu. Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki.  

Za: 12, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Sprawozdanie zostało przyjęte i jest załącznikiem do protokołu. 

 

Do punktu 19 porządku obrad sesji 

Sprawozdania z prac Komisji przedstawili Przewodniczący poszczególnych 
Komisji. 

Pan radny Mucha – Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Finansów i 
Majątku Gminy w 2021 r. W roku 2021 Komisja pracowała w składzie Grzegorz 
Mucha – Przewodniczący, Mieczysława Krasowska – Wiceprzewodnicząca, 
członkowie Komisji - Gustaw Borycki, Grzegorz Gwizdoń, Marek Bargiel, Monika 
Cichoń, Mirosław Kwapiński. W trakcie roku nie następowały żadne zmiany. W 
okresie sprawozdawczym Komisja odbyła 11 posiedzeń, w trakcie których 
zaopiniowała wszystkie 88 uchwały przygotowane na sesje Rady Miejskiej. 
Przede wszystkim były to zmiany w budżecie gminy, opinia do projektu budżetu, 
jak i sprawozdanie z wykonania budżetu. Większość wniosków złożonych przez 
Komisje była na sesjach uwzględniana czy to jako później korekta Burmistrza czy 
pan  Przewodniczący poddawał pod głosowanie. Wszystkie nieobecności 
radnych na Komisjach były usprawiedliwione. Poza radnymi na każdym 
posiedzeniu była pani Skarbnik, która z nami na bieżąco pracowała przy 
zmianach, przedstawiła projekt budżetu. Ze względu na ograniczenia 
epidemiologiczne Komisje odbywały się tutaj w budynku GOKu. Kilka Komisji 
odbyło się w jednym czasie z Komisją Rolną, jak i Komisją Spraw Społecznych, 
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Komisją Rewizyjną. Chciałem wszystkim podziękować Przewodniczącym tych 
Komisji za współpracę. W razie potrzeb informacji, konsultacji udzielał Burmistrz, 
czy też jego Zastępca. Dziękuję członkom komisji za pracę, za dyskusję. Nieraz 
była ona ożywiona ale zawsze była ona merytoryczna. Dziękuję.  

Pani radna Cichoń – Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych, 
Oświaty i Kultury za 2021 r. Przedmiotowy zakres działania Komisji obejmuje 
sprawy społeczne, oświatowe i kultury Miasta i Gminy Klimontów. W zakres prac 
wchodzi przede wszystkim opiniowanie projektów uchwał należących do 
kompetencji Komisji na sesje Rady Miejskiej. Struktura i organizacja pracy 
Komisji: Monika Cichoń – Przewodnicząca Komisji, Andrzej Ciach – 
Wiceprzewodniczący Komisji, członkowie: Marek Bargiel, Mirosław Kwapiński, 
Piotr Lipiec, Rafał Król, Grzegorz Mucha. Skład osobowy Komisji nie uległ zmianie 
w ciągu roku. Komisja działała w oparciu o wcześniej przygotowany i 
zatwierdzony przez Radę Miejską plan pracy. W mijającym roku odbyto 10 
posiedzeń stacjonarnych Komisji i 1 posiedzenie Komisji odbyło się w terenie. Tak 
jak wspomniał pan Przewodniczący komisji Budżetowej kilka Komisji odbyło się 
wspólnie za co wszystkim przewodniczącym i członkom dziękuję. Na każdym z 
posiedzeń frekwencja była wystarczająca do opiniowania projektów uchwał i 
decyzji wymagających quorum. Działalność Komisji w bieżącym roku. Członkowie 
Komisji zapoznali się z gminnym programem rozwiazywania problemów 
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. Na prośbę członków Komisji w 
posiedzeniu brał udział pracownik Urzędu Gminy zajmujący się sprawami Komisji 
ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w 
celu udzielenia odpowiedzi na nurtujące członków pytania. Komisja zapoznała 
się również z programem opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności, gdzie w posiedzeniu Komisji brał udział pan Wiceburmistrz Edward 
Przytuła. Komisja skrupulatnie zapoznała się ze stanem oświaty w gminie 
analizując sprawozdanie przygotowane przez Zespół Ekonomiczno 
Administracyjny Szkół i Przedszkola. Trzech członków komisji brało udział w 
otwarciu nowo powstałego boiska treningowego, które wzbogaciło i 
uatrakcyjniło naszą infrastrukturę sportową. Członkowie Komisji wizytowali 
również Dzienny Dom Opieki Senior + w przed dzień rozpoczęcia jego 
działalności, tj. 31 sierpnia 2021 r. To była Komisja w terenie. Dla seniorów 
została przygotowana świąteczna paczka z życzeniami od członków Komisji. 
Członkowie Komisji brali czynny udział w promowaniu naszego Liceum im. 
Świętej Urszuli Ledóchowskiej. Komisja zapoznała się z praca i funkcjonowaniem 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Klimontowie na podstawie sprawozdania 
przedstawionego przez Kierownika OPS. Członkowie Komisji zapoznali się z 
funkcjonowaniem Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury oraz Miejsko – Gminnej 
Biblioteki Publicznej na podstawie dokumentów przygotowanych przez 
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dyrektorów jednostek. Komisja zapoznała się również z programem współpracy 
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego. Na Komisji były poruszane sprawy budżetu, Wieloletniej 
Prognozy Finansowej i z tego też powodu gościliśmy panią Skarbnik Annę 
Sobolewską. W posiedzeniach Komisji uczestniczył również pan Wiceburmistrz 
Edward Przytuła. Na zaproszenie Przewodniczącego Komisji w dwóch 
posiedzeniach uczestniczył pan Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej, na których omawiane były sprawy dotyczące zaopatrzenia gminy 
w wodę i odprowadzanych i wywożonych ścieków z przydomowych 
gospodarstw. Dyskusje podczas posiedzeń były często ożywione, ale prowadziły 
do podjęcia i wypracowania wspólnego stanowiska Komisji mającego na celu 
dobro gminy i mieszkających w niej mieszkańców. Dziękuję wszystkim członkom 
Komisji oraz osobom biorącym udział w posiedzeniach za merytoryczną pracę i 
działania zmierzające do konsensusu. Prace komisji w tym roku nadal były 
utrudnione, ale obywały się w reżimie sanitarnym. Wszyscy członkowie stanęli 
na wysokości zadania i sprostali wymogom spełniając obowiązki, które jako radni 
na siebie przyjęli. Z tego miejsca dziękuję wszystkim członkom komisji oraz pani 
inspektor, pani Skarbnik, panom Burmistrzom podziękować za prace w tym roku 
i mam nadzieję, że równie owocna praca będzie w przyszłym roku czego sobie 
życzę. Dziękuję.  

Pan radny Borycki - Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego w 2021 r. W roku 2021 r. Komisja Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego pracowała w składzie: Gustaw Borycki – przewodniczący, Halina 
Aly Amer – wiceprzewodnicząca, członkowie - Alicja Berbeś, Andrzej Ciach, 
Grzegorz Gwizdoń, Piotr Lipiec . Komisja działała w oparciu o swój plan pracy 
przyjęty uchwałą Rady Miejskiej w Klimontowie Nr XXX/200/2021 z dnia 26 
lutego 2021 r. W okresie sprawozdawczym Komisja odbyła łącznie 10 posiedzeń. 
Daty odbytych posiedzeń: 16 luty 2021 r., 30 marzec 2021 r., 14 kwiecień 2021 

r., 26 maj 2021 r., 28 czerwiec 2021 r., 12 sierpień 2021 r., 28 wrzesień 2021 r., 

5 listopad 2021 r., 29 listopad 2021 r., 29 grudzień 2021 r. Komisja na swoich 

posiedzeniach zajmowała się głównie opiniowaniem projektów uchwał 

przygotowanych z inicjatywy uchwałodawczej Burmistrza na każdą sesję Rady 

Miejskiej. Komisja podejmowała wnioski i wyrażała opinie w sprawach 

należących do zakresu jej działania: zmian w budżecie gminy, zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów, udzielenia pomocy 

finansowej na rzecz Powiatu Sandomierskiego, udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi, zatwierdzenia sprawozdań: z wykonania budżetu gminy, ZGKiM, 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi, projektów uchwał dotyczących obrotu 

nieruchomościami zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
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przebiegu, propozycji stawek podatków i opłat lokalnych na 2022.r., przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt, w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Gminy Klimontów w ramach „Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej, 

określenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za 

usługi wykonywane w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, 

przyjęcia regulaminu zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

Frekwencja na posiedzeniach Komisji była niemalże 100 % i pozwalała na odbycie 

posiedzeń. Pojedyncze przypadki nieobecności członków Komisji były 

usprawiedliwiane. Dziękuję pani Skarbnik, pani inspektor i pracownikom całej 

gminy za dobrą współpracę.  

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś ma pytania do złożonych sprawozdań. 

Pytań nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady podziękował Przewodniczącym Komisji za 

przygotowanie sprawozdań.  

  

Do punktu 20 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady udzielił głosu radnym w kolejności jak niżej.  

Pani radna Krasowska podziękowała panu Burmistrzowi za budowę wodociągu. 

Jest główna nitka, nie ma jeszcze przyłączy, ale wyraziła nadzieję, że w 

miesiącach styczeń, luty będą mieszkańcy cieszyć się wodą. Razem z 

mieszkańcami podziękowała za asfalt w Dziewkowie, za ogrodzenie w 

Śniekozach, Ossolinie, za oświetlenie w jej miejscowościach i za wykonanie 

wszystkiego co pan Burmistrz mógł. Koleżankom i kolegom radnym, sołtysom z 

Ossolina, z Dziewkowa, Wilkowic i Śniekóz podziękowała za współpracę. 

Wszystkim złożyła  najlepsze życzenia noworoczne. 

Pani radna Berbeś podziękowała panu Burmistrzowi za całokształt pracy, za całą 

gminę, bo poruszamy się jesteśmy czy to u znajomych, czy rodziny i widzi się 

wtedy i rozmawia się ile zostało zrobione. To bardzo cieszy, gmina dzięki temu 

wygląda zupełnie inaczej. Podziękowała, że latem mogli cieszyć się pięknymi 

kwiatami, które były posadzone. To były przepiękne kompozycje. Bardzo o nie 

dbano. Do później jesieni cieszyli się tymi kompozycjami. Następnie złożyła 

sprawozdanie z działalności w 2021 r. Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, której 

przewodniczy. W skład Komisji wchodzi Rafał Król – Wiceprzewodniczący 
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Komisji, Mieczysława Krasowska i Gustaw Borycki jako członkowie. W mijającym 

roku Komisja miała najmniej pracy, bo rzeczywiście petycji, skarg było bardzo 

mało i chyba dobrze, ale każdy z nas pracuje w innych Komisjach i udzielali się w 

pracach tych Komisji. Zdarzały się jakieś nieobecności, ale wszystkie był 

usprawiedliwione. Skargi, wnioski były rozpatrywane w odpowiednim czasie. 

Podziękowała pani inspektor Lipiec za współpracę, złożyła życzenia szybkiego 

powrotu do zdrowia dla Rafała Króla. Na koniec zadeklarowała, że w przyszłym 

roku w miarę napływu skarg, petycji Komisja będzie bardzo skrupulatnie to 

rozpatrywać i odpowiadać w odpowiednim czasie. Podziękowała koleżankom i 

kolegom radnym za współpracę, podziękowała panu Burmistrzowi, jego 

Zastępcy, pani Skarbnik, swoim sołtysom z Kroblic Pęchowskich, Pęchowca, Gór 

Pęchowskich i Pęchowa. Zawsze mogli nadal będą mogli do niej się zwrócić jeśli 

mieć będą jakiś problem i w miarę możliwości wspólnie starać się będą 

rozwiązywać. Dziękuję.  

Pan Przewodniczący Rady podziękował za ciepłe słowa pod adresem pana 

Burmistrza i Rady. Powiedział, że nie zapomniał o Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji tylko myślał, że Komisja złoży swoje sprawozdanie razem z Komisją 

Rewizyjną w lutym.  

Pan radny Lipiec powiedział, że Rafał Król i jego żona za jego pośrednictwem 

prosili podziękować wszystkim za te składki pieniężne, które zostały przekazane 

przez sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych, radnych, władze gminy. 

Na koniec podziękował za wszystkie inwestycje zrealizowane i planowane do 

wykonania w jego okręgu wyborczym – Płaczkowicach, Beradzu, Pokrzywiance. 

To co pan Burmistrz obiecuje to realizuje i oby dalej był pan Burmistrz taki 

słowny.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że myśli, że wszyscy przychylą się do 

życzeń szybkiego powrotu do zdrowia kolegi Rafała. Podziękował wszystkim, 

którzy na jego ręce złożyli życzenia Świąt Bożego Narodzenia i szczęśliwego 

Nowego Roku. Wpłynęły na jego ręce kartki z życzeniami i podziękował za to 

Urzędowi Marszałkowskiemu, Starostwu Powiatowemu w Sandomierzu, Miejsko 

– Gminnej Bibliotece Publicznej w Klimontowie, uczniom i nauczycielom Szkoły 

Podstawowej w Nawodzicach, Zakładowi Gospodarki Odpadami w Jańczycach, 

Wójtowi i Radzie Gminy w Łoniowie, Przedszkolu Sióstr Imienia Jezus w 

Klimontowie, Żłobkowi i Przedszkolu Samorządowemu w Klimontowie i Miejsko 

– Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Klimontowie. Od tych instytucji Rada 

otrzymała życzenia i im także życzymy wszystkiego najlepszego.  
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Nikt z radnych więcej nie zabrał głosu.  

Następnie pan Przewodniczący Rady udzielił głosu sołtysom. 

Głos zabrali: 

Pani Chmielewska, sołtys Węgrc Szlacheckich podziękowała panu Burmistrzowi 
w imieniu swoim i wszystkich sołtysów za podniesienie morale sołtysów w sensie 
dotykalnym. Osobiście podziękowała za świetlice w Węgrcach, gdzie wystarczyła 
jedna wizyta pana Burmistrza , żeby określić co należy w niej zrobić co zostało 
wykonane w tempie dosyć szybkim. Rozmowy były prowadzone, natomiast 
wizyta pana Burmistrza spowodowała, że te wszystkie uchybienia zostały 
wykonane natychmiast. Świetlica wizualnie wygląda bardzo ładnie z zewnątrz, w 
wewnątrz też. Jest jeszcze parę mankamentów, które należy wykonać w 
późniejszym terminie. Wszystkim złożyła najlepsze życzenia w nowym 2022 r., 
dużo zdrowia, wytrwałości, wiary w to co robicie i wszystkiego najlepszego.  

Pan Papka, sołtys Nasławic podziękował panu Burmistrzowi za modernizację i 
ogrodzenie ujęcia wody, za wykonanie chodnika, za przyczynienie się do 
podniesienia standardu życia mieszkańców. Kiedyś mieszkańcy spotykali się tylko 
w kościele, dzisiaj spotykają się w remizach. Remiza jest wyposażona w kuchnię, 
można organizować imprezy. Zawsze kiedy zwracał się do pana Burmistrza z 
problemami sołectwa, to pan Burmistrz przyjmował go z życzliwością. 
Podziękował za to, że w niedługim czasie zostanie przeprowadzona 
termomodernizacja remizy w Nasławicach. Złożył wszystkim najlepsze życzenia 
noworoczne.  

Pan Puto, sołtys Ułanowic w imieniu 13 letniego chłopca mieszkańca Ułanowic 
poprosił wszystkich uczestniczących w sesji o pomoc dla niego. Chłopiec od 
samego urodzenia ma pod górkę, w tym roku od bodaj lipca przebywa w szpitalu, 
przeszedł 4 operacje serca i jak widomo nie wszystkie usługi są refundowane. Do 
tej pory rodzice radzili sobie sami, w tej chwili brakuje pieniążków. Gdyby chciał 
ktoś wesprzeć finansowo dziecko można to zrobić za pośrednictwem fundacji 
Serce Dziecka. Można też przekazać 1 % podatku na nr 0000266644 z dopiskiem 
ZC8865 Jan Nowak. Dla pana Burmistrza, dla radnych, dla wszystkich złożył 
najlepsze życzenia noworoczne, sukcesów, zdrowia, wysiłku w swoich 
działaniach, żeby było to jak najbardziej owocne. Dla Rady – podejmowania 
trafnych decyzji.  

Nikt z sołtysów więcej  nie zabrał głosu.   

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że wpłynęło do niego pismo z prośbą o 
udzielenie głosu od pani xxxx xxxxxx.  

Udzielił jej głosu.  
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Pani xxxxxxxx podziękowała panu Burmistrzowi, panu Zastępcy za współpracę, 
za wyrozumiałość pani Przewodniczącemu. Społeczeństwo Klimontowa posiada 
pana Burmistrza, pana Zastępcę i wszyscy widzą i umieją zobaczyć jak pięknie 
władza Klimontowa i gminy pracuje, jakie są efekty, jak Klimontów i okolica 
wygląda. Nie ma porównania z latami wcześniejszymi. Ocenia pana Burmistrza 
jako zrównoważoną osobę, niekonfliktową, potrafiąc doskonale zabiegać o 
dotacje i pieniążki wdrażać programy. Jest czuły, wrażliwy na ludzka krzywdę i to 
co można. Pan Burmistrz wszystko może i o to samo poprosiła w następnym 
roku. Pan Przytuła, Zastępca Burmistrza jest świetnym, spostrzegawczym 
człowiekiem jeśli chodzi o wszystkie takie porządkowe sprawy. Jak również 
zastępuje pana Burmistrza w sytuacji gdy on nie może być . Powiedziała, że są to 
takie dwie perełki w Klimontowie i gminie. Obwodnica - jest to bardzo ciężki 
temat, idzie to pomaleńku, to wszystko cię przeciąga.  Z wypowiedzi dzisiejszej 
pana Burmistrza spróbuje u władz dowiedzieć się czegoś więcej, a być może 
trzeba będzie się wybrać tam. Zapowiedziała, że w tym temacie będzie polegać 
na decyzji pana Burmistrza. Zauważyła, że w Klimontowie Burmistrza już mają i 
mieć będą czego sobie i wszystkim życzyła. Pięknie można rozliczyć starty rok i 
oczekuje na pewne ekspertyzy, bo ciągle chce powrócić do momentu gdy 
sytuacja była bardzo nieprzyjemna dla pana Burmistrza z powodu dwóch osób tu 
na dole siedzących. Poprosiła o uregulowanie tego. To nie jest trudna sprawa a 
będzie się tym osobom przyjemniej żyło. Pan Burmistrz będzie się czuł 
doceniony. Na koniec złożyła najlepsze życzenia noworoczne panu Burmistrzowi 
i wszystkich zebranych.  

Pan Burmistrz Goździewski serdecznie podziękował za miłe słowa. Podziękował 
za cały rok dobrej współpracy. Szczególne podziękowania skierował do radnych 
za prace w komisjach, na sesjach. Serdecznie podziękował wszystkim sołtysom, 
kierownikom jednostek organizacyjnych za sugestie, uwagi, które przekazali. 
Wszystkie te uwagi, sugestie były brane pod uwagę. Podziękował wszystkim 
pracownikom Urzędu Miasta i Gminy i złożył te podziękowania na ręce pani 
Skarbnik. Dzięki pracy urzędników, Zastępcy Burmistrza wszyscy mogą cieszyć się 
realizacją zadań, przedsięwzięć . Ta ich praca skutkuje dobrą realizacją budżetu. 
Jest to ogrom pracy, Trzeba zadbać o pieniądze, trzeba to wszystko obrobić, 
wykonać, przypilnować. Wy dostajecie gotowy produkt, a cała praca spoczywa 
na Urzędzie i serdecznie za to podziękował. Wszyscy łącznie z nim pracują na 
sukces gminy. Złożył wszystkim najlepsze życzenia noworoczne. Samych 
szczęśliwych dni w nowym 2022 roku, życzliwości, spełnienia najskrytszych 
marzeń, wszelkiej pomyślności. Oby w następnym roku wszyscy powracali 
stopniowo do normalności w wymiarze społecznym, spotkań, rozmów, żeby 
następny rok był lepszy od odchodzącego.  
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Pan Przewodniczący Rady podziękował panu Burmistrzowi za całokształt. W 
imieniu swoim i całej Rady wszystkim mieszkańcom gminy złożył 
najserdeczniejsze życzenia noworoczne, dużo zdrowia, wiele radości, dużo 
optymizmu, żeby rok 2022 stał się rokiem normalności, żeby pandemia przeszła 
do historii. Wszystkim życzył dobrej współpracy i dosiego roku. Zaprosił 
mieszkańców gminy Klimontów na Rynek w noc sylwestrową od godz. 23.00 do 
godz. 1.00. Będzie zabawa na Rynku z zachowaniem reżimu sanitarnego.  

 

Do punktu 21 porządku obrad sesji 

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 20 porządku obrad.  

 

Do punktu 22 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 
dzisiejszego porządku obrad. Podziękował wszystkim za uczestnictwo w niej i 
ogłosił zamknięcie sesji.  
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokołowała:        Przewodniczył: 


